

Tour Code: 4HAN

4D3N HANOI + HALONG TOUR

Until 30 SEP 2016

Seat In Coach / Private Tour

DAY 1 KUALA LUMPUR | HANOI (Lunch, Dinner)

Upon arrival at Hanoi (Noi Bai International Airport), then proceed to tours as below:

- **Ho Chi Minh Mausoleum Complex:** Within the complex are Ho Chi Minh's Mausoleum, Ho Chi Minh's Stilt House, Ho Chi Minh Museum and the One Pillar Pagoda. It is an important historical attraction of Hanoi, known for honoring the national hero: President Ho Chi Minh.
- **Tran Quoc Pagoda:** The oldest Buddhist temple in Hanoi.
- **Temple of Literature:** Built in 11th century as the first university in Vietnam.
- **Hoan Kiem Lake, The Huc Bridge, Thap But (Pen Tower), Ngoc Son Temple:** Hoan Kiem Lake sits in the city center of Hanoi where legend says that an ancient turtle is guarding an imperial sword. The Huc Bridge is a beautiful construction built to connect the Ngoc Son Temple located in the heart of Hoan Kiem Lake and the lake bank. Ngoc Son Temple is always filled with the atmosphere that full of smoke from traditionally lit incense throughout all of time.
- Enjoy free time shopping at **Hanoi Old Quarter**.
- **Thang Long Water Puppet Theatre:** Attend the famous performance of Vietnam traditional art theatre. Stories from local legends are told at this theatre with hand-carved wooden dolls and colourful dragons that perform on a stage on the water.

DAY 2 HANOI | HALONG (Breakfast, Seafood Lunch, Dinner)

After breakfast, transfer to Halong and proceed the tours as below:

- **Halong Bay:** It was listed by UNESCO as a World Heritage Site in 1994. Ha Long Bay, in the Gulf of Tonkin, includes some 1,600 islands and islets, forming a spectacular seascape of limestone pillars. The site's outstanding scenic beauty is complemented by its great biological interest. Explore the attractions around the Halong Bay such as **Thien Cung Cave, Tuan Chau Island, Ga Choi Island, Dinh Huong Islet, Dog and Sail Islets** etc.

***You will board the wooden junk to visit Halong Bay. Seafood lunch will be served on board. ***

Check-in hotel at Halong city.

DAY 3 HALONG | HANOI (Breakfast, Lunch, Dinner)

In the morning, free at your own leisure either visit local market or beach at your own arrangement. After lunch, transfer back to Hanoi.

- **Shopping:** Stop at shopping centre in between of Hanoi and Halong.
- **Free & Easy:** Check-in hotel at Hanoi. Free at own leisure / arrange the shopping tour.

DAY 4 HANOI | KUALA LUMPUR (Breakfast)

Enjoy your leisure time until transfer to Hanoi Airport for departure.

4D3N Package: Twin / Triple (Price Per Person in RM)											
Hotel / Group Size	Seat In Coach Tour					Private Tour					
	2	3	4	5	6	2	3	4	5	6	7-9
3* : Celia Hotel, New Star Hotel (Halong)	1188	998	908	868	828	1418	1178	1018	938	888	838
	Single: RM400					Extension Night (Single / Twin): RM220					
3*: Hanoi Boutique 1, 4*: Ha Long Pearl (Halong)	1148	1028	938	898	868	1458	1218	1048	968	918	828
	Single: RM450					Extension Night (Single / Twin): RM260					
4*: Church Hotel, Ha Long Pearl (Halong)	1198	1088	988	948	918	1508	1268	1108	1018	968	928
	Single: RM495					Extension Night (Single / Twin): RM310					
4*: Chalcedony Hotel, Saigon Ha Long (Halong)	1238	1118	1018	978	958	1538	1308	1138	1048	998	958
	Single: RM550					Extension Night (Single / Twin): RM360					
5*: Nikko Hotel, Muong Thanh (Halong)	1538	1408	1318	1278	1248	1838	1598	1438	1348	1298	1258
	Single: RM825					Extension Night (Single / Twin): RM750					

CHILDREN RATE

- Child Twin: 100% of Adult Fare
 Child with Bed (6-11 years old): 95% of Adult Fare
 Child without Bed (2-5 years old): 80% of Adult Fare
 Infant (0-2 years old): 20% of Adult Fare



PACKAGE INCLUSIVE

1. Three (3) nights hotel as per proposed or similar class.
2. Return airport transfer and tour itinerary by Seat In Coach service or Private Coach.
3. Entrance ticket.
4. Seat In Coach: English speaking guide
Private Tour: English speaking driver cum guide

PACKAGE EXCLUSIVE

1. Air ticket, airport tax, and Visa (if any).
2. Travel insurance (1-5 Days: RM39 / 6-10 Days: RM56).
3. Tipping: RM90 / person

REMARKS

1. Package is valid for Malaysian only & minimum 2 to go.
2. Deposit of RM500 per person must be paid upon booking and full payment after booking is confirmed.
3. Booking confirmation must be made with a valid copy of passport.
4. Prices mentioned are inclusive of activities as specified in tour itinerary. Surcharge might apply for not participant the said activities.
5. Triple room is based on twin / double with extra bed (folded bed / rollaway bed).
6. Surcharge of RM50/person for Halal food request. (Halal food only provided at Hanoi; seafood will be serving at Halong).
7. Blackout Date: 29 Apr - 2 May, 31 Aug - 3 Sep, 23 Dec 2016 - 7 Jan 2017.
8. The above pictures are for reference only, and may not represent the exact above-mentioned descriptions.
9. The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

行程编号: 4HAN

4天3夜 河内+下龙湾之旅

直至 2016 年 9 月

共乘一辆休旅车

第1天 吉隆坡 | 河内 (午餐, 晚餐)

抵达河内内排国际机场, 之后进行以下行程:

- **胡志明纪念广场:** 也是越南举行重大庆典和集会的地方。广场西侧有胡志明纪念馆, 西北是胡志明故居和主席府, 西南面有胡志明博物馆, 博物馆前是独柱寺。
- **镇国寺:** 是越南历史最悠久的寺庙之一。越南历代高僧都曾经在这里受教、主持。
- **河内文庙:** 是一座典型的中国式建筑。整个建筑群有五组院落组成, 门外立有下马碑, 前院有一个静如镜的水池。文庙以存有“进士碑”而闻名。
- **还剑湖, 栖旭桥, 笔塔, 玉山寺:** 还剑湖是越南河内市中心主要湖泊之一, 原名绿水湖, 后因传说越南君主黎利在此得剑还剑而改为现名。还剑湖北有玉岛, 岛上有玉山寺。寺门外有红漆拱形木制栖旭桥连接陆地, 地头建有笔塔, 大门顶上塑有砚台, 景致优美。
- 随后在河内旧城区享受逛街时光。
- **越南水上木偶戏:** 欣赏越南传统的文艺表演。表演方式是在水池上搭起舞台, 由隐藏在后台的演员用长线或竹竿操纵木偶, 使之演出各式各样的动作及戏份。

第2天 河内 | 下龙 (早餐, 海鲜午餐, 晚餐)

早餐后, 由河内出发前往下龙进行以下行程:

- **下龙湾:** 被称为“海上的桂林”, 以山水风景优美著称。这里山奇水秀, 风景如画, 是典型的喀斯特地形地区。1994 年被联合国教科文组织列入世界遗产目录。下龙湾成为越南最受欢迎的旅游景点之一。下龙湾各小岛屿典型的形式为伸出海面的锯齿状石灰岩柱, 还有一些洞穴和洞窟, 共同形成一幅异国风味的如画景致。

乘仿古木船游下龙湾。在船上享用美味的海鲜午餐。

入住下龙市内的酒店。

第3天 下龙 | 河内 (早餐, 午餐, 晚餐)

早上是自由活动的时间, 或自行安排到达当地市集和海边。午餐后, 返回到河内。

- **购物:** 回程途中, 停留在购物商场, 让旅客享受购物乐趣。入住当地酒店后, 可以自由活动。

第4天 河内 | 吉隆坡 (早餐)

送往香港机场启程回国, 结束一段难忘又愉快的旅程。

4天3晚配套: 双人/三人 (每人旅费以 RM 为准)

酒店 / 人数	共乘一辆休旅车					私人团					
	2	3	4	5	6	2	3	4	5	6	7-9
3星: Celia Hotel, New Star Hotel (下龙)	1188	998	908	868	828	1418	1178	1018	938	888	838
单人: RM400 延长住宿 (单人/双人): RM220											
3星: Hanoi Boutique 1, 4星: Ha Long Pearl (下龙)	1148	1028	938	898	868	1458	1218	1048	968	918	828
单人: RM450 延长住宿 (单人/双人): RM260											
4星: Church Hotel, Ha Long Pearl (下龙)	1198	1088	988	948	918	1508	1268	1108	1018	968	928
单人: RM495 延长住宿 (单人/双人): RM310											
4星: Chalcedony Hotel, Saigon Ha Long (下龙)	1238	1118	1018	978	958	1538	1308	1138	1048	998	958
单人: RM550 延长住宿 (单人/双人): RM360											
5星: Nikko Hotel, Muong Thanh (下龙)	1538	1408	1318	1278	1248	1838	1598	1438	1348	1298	1258
单人: RM825 延长住宿 (单人/双人): RM750											

孩童收费

- 孩童双人: 100% 旅费
- 孩童配有床位 (6-11岁): 95% 旅费
- 孩童不含床位 (2-5岁): 80% 旅费
- 婴儿 (0-2岁): 20% 旅费



配套涵盖

- 3晚酒店住宿或同等等级酒店, 视房间的供应情况而定。
- 机场来回接送和观光行程, 可选择与其他旅客共乘一辆休旅车或私人方式乘坐休旅车。
- 入门票。
- 行程若以共乘一辆休旅车的方式进行将享有英文导游服务, 私人团则享有英文车导服务。

配套不涵盖

- 机票、机场税及签证 (若有)。
- 旅游保险 (1-5天: RM39 / 6-10天: RM56)
- 小费: 每人 RM90

备注

- 此配套仅有效使用于大马公民以及至少2人才能成行。
- 旅游配套一旦签购, 每位旅客需缴付按金 RM500 (不能退还)。随后需缴清余额。
- 以上配套价格均包括所有指定在行程中的活动项目。拒绝参与者, 将被额外收取费用。
- 旅客需持有有效的护照, 方能签购此旅游配套。
- 各酒店的星级评定仅适于作为参考或指引, 最终仍以当时的条件与情况作为基准。
- 三人同房是依据 2 张单人床/1 张双人床再额外添加床褥 (折叠床)。
- 清真食物的要求只限河内, 每人将额外附加 RM50 (下龙湾提供的是海鲜餐)。
- 不适用期: 2016 年 4 月 29 日至 5 月 2 日, 8 月 31 日至 9 月 3 日, 12 月 23 日至 2017 年 1 月 7 日。
- 以上图片仅供参考用途, 并不能完全作为依据使用。
- 观光景点、膳食及酒店, 会有更动的可能性, 恕不另行通知。